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معاون اقتصادی استاندار خواستار فعالتر شدن شورای معادن آذربایجان شرقی شد

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به وجود معادن در استان و مطالبات قانونی جهت

وصول 15 درصد حقوق قانونی دولتی معادن ، خواستار فعالترشدن جلسات شورای معادن استان شد.

محمد کلامی در جلسه هماهنگی پیگیری بهره مندی 15 درصدحقوق دولتی وصولی از معادن استان، اظهار کرد: براساس قانون بودجه 15 درصد حقوق دولتی معادن در همان

استانی که معادن در آن قرار دارد؛ باید هزینه شود.

وی با بیان اینکه این میزان هنوز به طورکامل تخصیص نیافته گفت: ناهماهنگی هایی که در دستگاههای مرتبط هست باید حل شود.

کلامی افزود: رقم در نظر گرفته صرف بازسازی عوارض ناشی از فعالیت معدنی و آسیب به محیط زیست در استان می شود تاحدی آثار مخرب زیست محیطی فعالیت معادن را

جبران کنند.

کلامی خاطر نشان کرد: طبق تبصره 6 ماده 14 قانون معادن باید 15 درصد حقوق دولتی معادن در راستای زیرساختها هزینه شود که در این مورد مشکل در وصول داریم و دستگاه

های مسئول یاید به صورت جدی پیگیری کنند.
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